
ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU ZDRAVOTNĚ SOCIÁLNÍ FAKULTY 
JIHOČESKÉ UNIVERZITY V ČESKÝCH BUDĚJOVICÍCH ZE DNE 30. 9. 2009 
 
Přítomní členové (bez titulů): O. Doskočil, P. Zimmelová, L. Kozlová,  J. Vitoň, D. Prouza,  
A. Hudáčková, A. Březinová, L. Martinek, P. Scholz, P. Fošum,  
 
Omluveni (bez titulů): V. Šnorek, V. Pražmová, A. Staníková, K. Joudalová 
 
Hosté (bez titulů): M. Velemínský, V. Tóthová, B. Papáček  
 
Program: 
1. Podmínky přijímacího řízení pro akademický rok 2010/20011 do bakalářských a 
navazujících magisterských studijních programů 
2. Podmínky přijímacího řízení do doktorských studijních programů pro akademický rok 
2010/2011 
3. Aktualizace Dlouhodobého záměru rozvoje na rok 2010 – Změna priorit infrastruktury 
4. Různé 
 
 
Ad 1) Členové akademického senátu ZSF JU byli seznámeni s předloženým materiálem (V. 
Tóthová, M. Velemínský). Po diskusi proběhlo hlasování k pozměňovacímu návrhu, kdy bylo 
doporučeno vypustit písemný test z cizího jazyka v rámci přijímacího řízení na obor Prevence 
a rehabilitace sociální patologie s tím, že se změní počet otázek ze 40 na 50 z biologie a ze 30 
na 50 ze všeobecné informovanosti  a důrazem na sociální patologii. 
 
Výsledek hlasování:  pro: 7 
   proti: 2 
   zdržel se: 0 
 
Pozměňovací návrh byl přijat nadpoloviční většinou hlasů. 
 
Dále proběhlo hlasování k pozměňovacímu návrhu, kdy bylo doporučeno u cizojazyčných 
oborů dát možnost uchazečům nahradit zkoušku z anglického jazyka mezinárodně uznávaným 
certifikátem na základě stanoviska Jazykového centra JU. 
 
Výsledek hlasování:  pro: 9 
      proti: 0  
       zdržel se: 0 
 

Pozměňovací návrh byl přijat jednomyslně. 
 
Dále bylo doporučeno doplnit text opatření děkana - Podmínky přijímacího řízení pro 
akademický rok 2010/2011do bakalářských a navazujících magisterských studijních 
programů na str. 6, v odst. týkajícím se přijímacího řízení na obor Ošetřovatelství ve 
vybraných klinických oborech – navazující magisterské studium formulací: „…k přijímacímu 

řízení se mohou hlásit jen absolventky oboru Všeobecná sestra.“ A na str. 7 doplnit větu na 
druhém řádku odshora o formulaci: „…, není-li stanoveno jinak pro přijetí nižšího počtu 

uchazečů.“ 
 



Členové akademického senátu ZSF JU se pak hlasováním vyjádřili k celému dokumentu se 
zapracovanými připomínkami takto: pro: 9 
       proti: 0 
     zdržel se: 0 
 
Dokument Podmínky přijímacího řízení pro akademický rok 2010/20011 do 
bakalářských a navazujících magisterských studijních programů byl jednomyslně 
schválen. 
 
 
Ad 2) Členové akademického senátu ZSF JU byli seznámeni s předloženým materiálem (V. 
Tóthová, M. Velemínský). V rámci diskuse vystoupil s pozměňujícím návrhem senátor D. 
Prouza, jenž se vyjádřil, že v zájmu zkvalitnění výchovy doktorandů by bylo dle jeho názoru 
vhodné snížit počty přijímaných studentů do doktorského studia takto:  
 
studijní obor: Prevence, náprava a terapie zdravotní a sociální problematiky dětí, 
dospělých a seniorů 
prezenční studium: 0/Pardubice + 3/Č. Budějovice  - původně 0/P + 6/Č. B. 
kombinované studium: 2/Pardubice + 3/Č. Budějovice – původně 2/P + 6/Č.B. 
 
studijní program: Ošetřovatelství 
prezenční studium: 3 – původně 5 
kombinované studium: 2 – původně 5 
Ćlenové AS se pak hlasováním vyjádřili k pozměňujícímu návrhu takto:  pro: 1 
          proti: 7 
          zdržel se: 1 
 
 V diskusi se hlasováním členové senátu k předloženému návrhu vyjádřili:   

pro: 7 
  proti: 1 
  zdržel se: 1   
Dokument Podmínky přijímacího řízení do doktorských studijních programů pro 
akademický rok 2010/2011 byl většinou hlasů schválen. 
 
 
Ad 3) Akademický senát ZSF JU vzal na vědomí informaci tajemníka fakulty ing. B. Papáčka 
o úpravě textu v materiálu Aktualizace Dlouhodobého záměru rozvoje JU na rok 2010. O. 
Doskočil připomněl, že fakulta každoročně poskytuje podklady pro zpracování Dlouhodobého  
záměru univerzity, který je pak následně schvalován AS JU, jak stanovuje §9 zákona 
111/1998 Sb., o vysokých školách. Navrhuje proto, aby před odesláním tohoto materiálu na 
rektorát byly uvedené podklady předloženy ad informandum též AS ZSF JU.  
Rovněž připomněl, že podle §27 téhož zákona schvaluje akademický senát fakulty 
dlouhodobý záměr fakulty. Na webových stránkách ZSF JU není uvedený dokument 
k dispozici, je zveřejněna pouze jeho aktualizace pro rok 2009. Navrhuje proto zjednat v této 
věci nápravu.  
 
 
Ad 4)  Tajemník fakulty informoval, že rektor JU uvolnil částku 6 112 tis. Kč, což je 5 % 
normativní části rozpočtu ZSF JU vázaných v souvislosti s usnesením Vlády ČR č. 122/2009. 
To nám umožní dosáhnout v roce 2009 kladný hospodářský výsledek. 



  
 
Dále tajemník požádal o stanovisko v otázkách spojených s parkováním u objektu ZSF JU 
„Uran“. AS doporučuje:  
a) změnit dopravní značení na parkovišti „pouze pro zaměstnance ZSF JU“; 
b) navázat užší spolupráci s Městskou policií v Č. Budějovicích; 
c) vydávat parkovací karty pouze na registrační značky 
d) volných karet vydávat jen omezený počet 
e) iniciovat využití dvora v objektu „URAN“ k širším možnostem parkování 
 

    
   
 Zapsal: Jan Vitoň  
Kontroloval: Ondřej Doskočil 

 
 
 
 
V Českých Budějovicích dne 30. 9. 2009 
 


